
Schriftelijke vragen (conform artikel 45 van het Reglement van Orde)

Tijdens de behandeling van de VJN rapportage, heeft o.a. de PvdA, aandacht gevraagd voor 
woningbouw.
Op initiatief van de PvdA heeft de raad op 31 mei 2022 een amendement unaniem aangenomen en 
heeft het college als gevolg daarvan de opdracht gekregen om meer zoeklocaties voor woningbouw 
in beeld te brengen dan uitsluitend de locatie Dieverbrug. 
Daarnaast is er het laatste half jaar meerdere keren aandacht gevraagd voor daadwerkelijke 
woningbouw. Angstvallig stil vinden wij de communicatie rondom woningbouw. Dat geldt ook voor 
de op 25 oktober 2022 raadsbreed aangenomen motie voor het realiseren van 50 flexwoningen.
Er zijn kleinschalige projecten geweest, maar hetgeen gerealiseerd is, komt van een voorgaand 
college of vanuit initiatieven van eigen inwoners.
Juist nieuwe initiatieven missen wij als fractie, maar ook vragen veel inwoners zich af hoe en 
wanneer er beschikbare woonruimte komt voor eigen jonge inwoners.
Daar komt ook bij dat woonstichting Actium helaas nog steeds een actief beleid heeft om 
huurwoningen in de verkoop te doen; sociale huur en starterswoningen voor jongeren lijken verder 
weg dan ooit.
Een actievere rol van het huidige college is ons toegezegd, maar wij zijn niet gerustgesteld.

De fractie heeft dan ook de volgende vragen aan het college:

-Kunt u aangeven welke projecten in ontwikkeling zijn voor woningbouw?

-Hoe ver bent u gevorderd in de zoektocht naar meer locaties voor grootschalige woningbouw?

-Welke daadwerkelijke bouwresultaten kunnen de inwoners en wij als raad verwachten in 2023 en 
2024?
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